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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   19/2025

ΑΠΟΦΑΣΗ   245/2025

Στην Καλαμάτα σήμερα την 5η Μαΐου 2025, ημέρα Δευτέρα ώρα 1:00 μ.μ., συνέρχεται στην 
19η/2025 συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που πραγματοποιείται 
στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 99 (2ος  όροφος), 
μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 23135/30-04-2025 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία 
επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο. 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος, Δήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής και  τα τακτικά  μέλη  του Σώματος κ. κ.  1) Καραγιάννης 
Ανδρέας,  2) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα), 3) Κουτραφούρης Βασίλειος,  4) Μαρινάκης 
Σαράντος, 5) Τζαμουράνης Βασίλειος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 243 απόφαση), 6) Φάβας 
Γεώργιος και 7) Χανδρινός Σπυρίδων. 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος κ. Οικονομάκος Δημήτριος.

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Δημοτικής Επιτροπής η 
κα Καντζιλιέρη Χριστίνα Ελευθερία (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 245 απόφαση), 
αναπληρώνοντας το τακτικό μέλος κ. Οικονομάκο Δημήτριο.

Στη συνεδρίαση κλήθηκε ακόμα ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 
Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που 
αφορούν στην εν λόγω Δημοτική Κοινότητα, ο οποίος δεν παραβρίσκεται. 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης, τα αναπληρωματικά μέλη  της Δημοτικής Επιτροπής 
κα Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 243 απόφαση) και κ. Σκοπετέας 
Αναστάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 243 απόφαση),  καθώς  επίσης και οι Δημοτικοί 
Σύμβουλοι κ.κ.  Δρούγας Παντελής, Κουτίβας Ηλίας (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 243 
απόφαση) και Περρωτής Ιάκωβος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 245 απόφαση). 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Αναμόρφωση  προϋπολογισμού,  οικον.  έτους   2025,   Δήμου  Καλαμάτας. 

Στη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του θέματος αυτού παραβρίσκεται και η υπάλληλος της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου κα Νικολοπούλου Ιωάννα, προκειμένου αν 
ζητηθεί να ενημερώσει το Σώμα σχετικά.

Η με αριθμ. πρωτ. 23352/02-05-2025 σχετική εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου & 
Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών, η οποία ήταν στο φάκελο του θέματος και είχε 
σταλεί στα Μέλη της Δημοτικής Επιτροπής μαζί με τις σχετικές προτάσεις υπηρεσιών του 
Δήμου, προς ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ : Εισήγηση για την  Αναμόρφωση – Τροποποίηση  του Δημοτικού Προϋπολογισμού  
Οικονομικού Έτους 2025.

Σας αποστέλλουμε απόσπασμα (pdf & excel) που περιλαμβάνει τις εισηγήσεις  των Διευθύνσεων,  
του Δήμου για την 5η Αναμόρφωση – Τροποποίηση Του  Προϋπολογισμού Οικ. Έτους 2025

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
ΚΑΙ ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ

Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
& ΘΕΜΑΤΩΝ ΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ

ΠΙΠΙΝΑ  ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ
  

ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολο  
γισμός

Τελευταίος 
Διαμορφω 

μένος 
Προϋπολο 

γισμός

Ποσό 
Αναμόρφω 

σης

Διαμορφω 
μένος 

Προϋπολο 
γισμός                  

(μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολογία

0129.05

Έσοδα από παραχώρηση χώρου 
Αμφιθεάτρου Εργατικού Κέντρου 
σε τρίτους για πραγματοποίηση 
εκδηλώσεων( Παραχώρηση κατά 
χρήση στο Δήμο Καλαμάτας από 
ΟΑΕΔ)

0,00 0,00 1.080,00 1.080,00

0129.10 Έσοδα από  μίσθωση σχολικών 
κυλικείων   0,00 20.789,86 5.081,53 25.871,39

0464.01

Τέλος ελεγχόμενης στάθμευσης 
από την διαχείριση των Δημοτικών 
πάρκινγκ επί του ποταμού 
Νέδοντα

0,00 107.587,00 23.180,50 130.767,50

0614 Επιχορηγήσεις για πυροπροστασία 86.000,00 86.000,00 29.000,00 115.000,00

1322.54
Στειρώσεις αδέσποτων ζώων 
συντροφιάς Δήμου Καλαμάτας- 
ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ ΙΙ

0,00 0,00 19.838,02 19.838,02
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1324.10

Ολοκληρωμένες παρεμβάσεις 
αστικών αναπλάσεων και 
αναβάθμισης του Κεντρικού τομέα 
Καλαμάτας ΥΠΟΕΡΓΟ 1 Ανάπλαση 
οδών στο κέντρο της πόλης της 
Καλαμάτας

6.533.912,15 6.533.912,15 343.167,85 6.877.080,00

1329.27
Ενίσχυση πυροπροστασίας 
κατοικημένων περιοχών στο Δήμο 
Καλαμάτας - ΠΡΑΣΙΝΟ ΤΑΜΕΙΟ

187.600,00 187.600,00 12.400,00 200.000,00 ΠΡΑΣΙΝΟ 
ΤΑΜΕΙΟ

1519.06

Πρόστιμα εκδιδόμενων λογ/σμών 
κέντρων διασκέδασης & Πρόστιμα 
τέλους διανομής 
παρεπιδημούντων (αρ. 6 & 7 του 
νόμου 1080/1980) και  τέλους του 
άρθρου 20 του νόμου 
2539/1997(αρ. 18 παρ. 1 του 
νόμου 2946/

0,00 3.553,31 5.375,19 8.928,50

1699.06 Έσοδα από παρακρατήσεις της 
Δ.Ο.Υ. - ΚΕΠΥΟ 150.000,00 150.000,00 18.531,40 168.531,40

4123 Φόρων προμηθευτών εργολάβων 
ελ. Επαγγελματιών κλπ 427.419,51 427.419,51 100.000,00 527.419,51

4149.10 Κρατήσεις υπέρ Δ.Ο.Υ 465.600,00 465.600,00 100.000,00 565.600,00

4313 Επιχορήγηση από ΟΑΕΔ για 
μακροχρόνια ανέργους 500.000,00 500.000,00 25.000,00 525.000,00 ΟΑΕΔ

00.6117.35

Κατάρτιση φακέλου για την 
αδειοδότηση της Μαρίνας 
Καλαμάτας σύμφωνα με τις 
διατάξεις του Ν.2160/93

0,00 0,00 37.200,00 37.200,00 ΔΠ

00.6495 Λοιπές δαπάνες γενικής φύσεως 100.538,79 50.538,79 10.000,00 60.538,79 ΔΠ

00.6715.03 Επιχορήγηση Δημοτικού 
Πνευματικού Κέντρου 140.000,00 140.000,00 70.000,00 210.000,00 ΔΠ

00.6737.18

Προγραμματική σύμβαση μεταξύ 
του Υπουργείου Πολιτισμού, 
Περιφέρειας Πελοποννήσου και 
Δήμου Καλαμάτας για την 
υλοποίηση του έργου 
"Αρχαιολογική έρευνα στην 
περιοχή της πλατείας Υπαπαντής 
Δήμου Καλαμάτας"

36.889,33 36.889,33 95.000,00 131.889,33 ΔΠ

00.6739.03 Εισφορά στην Μεσσηνιακή 
Αμφικτυονία 1.000,00 1.000,00 1.000,00 2.000,00 ΔΠ

00.8223.01
Απόδοση φόρου προμηθευτών 
εργολάβων ελευθέρων 
επαγγελματιών κλπ

427.419,51 427.419,51 100.000,00 527.419,51

00.8242.10 Λοιπές κρατήσεις υπέρ Δ.Ο.Υ. 465.600,00 465.600,00 100.000,00 565.600,00

10.6041.02

Τακτικές αποδοχές  προγράμματος 
ΟΑΕΔ 55-67 (περιλαμβάνονται 
βασικός μισθός, δώρα εορτών, 
γενικά και ειδικά τακτικά 
επιδόματα)

200.000,00 200.000,00 6.000,00 206.000,00 ΟΑΕΔ

10.6041.09 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 22.600,00 79.100,00 13.500,00 92.600,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

10.6041.11 Τακτικές αποδοχές ΙΔΟΧ- 1000 
ΑΤΟΜΑ ΑΜΕΑ 0,00 0,00 15.200,00 15.200,00

10.6054.02 Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ Προγρ 
ΟΑΕΔ 55-67 52.000,00 52.000,00 2.000,00 54.000,00 ΟΑΕΔ

10.6054.09 Εργοδοτικές εισφορές  
προσωπικού ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 5.000,00 17.700,00 3.000,00 20.700,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ
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10.6054.11 Εργοδοτικές εισφορές έκτακτου 
προσωπικού 1000 ΑΤΟΜΑ ΑΜΕΑ 0,00 0,00 4.500,00 4.500,00

10.6264.01  Συντήρηση μηχανήματος 
εμφακέλωσης 0,00 0,00 2.000,00 2.000,00 ΔΠ

15.6041.03 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 6.000,00 9.000,00 6.800,00 15.800,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

15.6041.10
Τακτικές αποδοχές 
(περιλαμβάνονται βασικός μισθός 
κλπ - ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ)

12.000,00 15.000,00 20.000,00 35.000,00 ΔΠ

15.6041.12 Τακτικές αποδοχές ΙΔΟΧ 1000 
ΑΤΟΜΑ ΑΜΕΑ 0,00 0,00 3.000,00 3.000,00

15.6054.03 Εργοδοτικές εισφορές  
προσωπικού ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 1.500,00 2.600,00 1.000,00 3.600,00 ΚΟΙΝΟΦΕΛΕΣ

15.6054.05 Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ λοιπού 
έκτακτου προσωπικού 53.500,00 53.500,00 12.000,00 65.500,00 ΔΠ

15.6054.08 Εργοδοτική εισφορά πρακτικής ΙΕΚ 1.000,00 13.880,65 -10.000,00 3.880,65 ΔΠ

15.6054.10
Εργοδοτικές εισφορές προσωπικού 
ΙΔΟΧ πρώην Αθλητικού 
Οργανισμού

0,00 2.000,00 8.000,00 10.000,00 ΔΠ

15.6054.12 Εργοδοτικές εισφορές ΙΔΟΧ 1000 
ΑΤΟΜΑ ΑΜΕΑ 0,00 0,00 1.000,00 1.000,00

15.6481.01 Δαπάνες σίτισης μαθητών 
Μουσικού Σχολείου 100.000,00 100.000,00 -50.000,00 50.000,00 ΔΠ

15.6481.04 Δαπάνες παροχής δεκατιανού σε 
μαθητές σχολείων 2025 102.000,00 102.000,00 -50.000,00 52.000,00 ΔΠ

20.6041.02

Τακτικές αποδοχές πρόγρ. ΟΑΕΔ 
55-67(περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά και 
ειδικά τακτικά επιδόματα)

110.000,00 110.000,00 7.000,00 117.000,00 ΟΑΕΔ

20.6041.09 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 3.000,00 8.000,00 8.000,00 16.000,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

20.6054.02 Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
πρόγραμμα ΟΑΕΔ 55-67 30.000,00 30.000,00 2.000,00 32.000,00 ΟΑΕΔ

20.6054.09 Εργοδοτικές εισφορές υπέρ 
Ταμείου Μετάλλου εκτάκτων 1.000,00 3.000,00 1.000,00 4.000,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

20.7325.30

Φωτισμός περιοχής "Ντουάνας" 
παραλίας Καλαμάτας με την 
κατασκευή νέου έργου  εναέριου 
δικτύου

40.000,00 74.000,00 -74.000,00 0,00 ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ 
ΙΙ

30.6021

Τακτικές αποδοχές 
(περιλαμβάνονται βασικός μισθός, 
δώρα εορτών, γενικά και ειδικά 
τακτικά επιδόματα)

24.500,00 24.500,00 1.000,00 25.500,00 ΔΠ

30.6041.02 Τακτικές αποδοχές πρόγραμμα 
ΟΑΕΔ 55-67 182.000,00 182.000,00 3.000,00 185.000,00 ΟΑΕΔ

30.6041.09 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 7.200,00 21.200,00 16.000,00 37.200,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

30.6052.04 Εργοδοτικές εισφορές υπέρ ΙΚΑ 5.000,00 5.000,00 300,00 5.300,00 ΔΠ

30.6054.02 Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
πρόγραμμα ΟΑΕΔ 55-67 45.000,00 45.000,00 1.000,00 46.000,00 ΟΑΕΔ

30.6054.09 Εργοδοτικές εισφορές  
προσωπικού ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 2.000,00 6.500,00 4.000,00 10.500,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

30.6662.19 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Θουρίας 10.000,00 10.000,00 10.000,00 20.000,00 ΔΠ

30.6662.20 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Αρφαρών 10.000,00 10.000,00 10.000,00 20.000,00 ΔΠ
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30.6662.21 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Άριος 10.000,00 10.000,00 17.200,00 27.200,00 ΔΠ

30.7323.06
Ασφαλτοστρώσεις Δημοτικών 
οδών - Δημοτικής Ενότητας 
Αρφαρών (2023)

36.830,58 9.796,23 -0,25 9.795,98

30.7326.24

Αντικατάσταση πεπαλαιωμένων 
φωτεινών σηματοδοτών (Φαρών 
και Βασ. Όλγας, Φαρών και Βασ. 
Κων/νου, Φαρών και Βασ. 
Γεωργίου, Αρτέμιδος και Κεφάλα)

37.200,00 37.200,00 37.200,00 74.400,00 ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ 
ΙΙ

30.7331.17
Ανακαίνιση κτιρίου αποδυτηρίων 
Δημοτικού Κολυμβητηρίου 
Καλαμάτας

0,00 72.791,70 0,00 72.791,70 ΑΛΛΑΓΗ 
ΤΙΤΛΟΥ

35.6041.02 Τακτικές αποδοχές προγράμματος 
ΟΑΕΔ 55-67 75.000,00 75.000,00 4.000,00 79.000,00 ΟΑΕΔ

35.6041.09 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 6.500,00 22.500,00 14.000,00 36.500,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

35.6054.02 Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
προγράμματος ΟΑΕΔ 55-67 17.000,00 17.000,00 1.000,00 18.000,00 ΟΑΕΔ

35.6054.09 Εργοδοτικές εισφορές  
προσωπικού ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 1.500,00 6.000,00 2.500,00 8.500,00 ΛΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

35.6262.44 Συντήρηση και επισκευή 
συντριβανιών (2024) 19.628,80 19.628,80 6.937,95 26.566,75 ΔΠ

40.6041.09 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 3.200,00 11.200,00 4.500,00 15.700,00 ΚΟΙΝΟΦΕΛΕΣ

40.6054.09 Εργοδοτικές εισφορές  
προσωπικού ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 800,00 3.300,00 500,00 3.800,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

45.6041.09 Τακτικές αποδοχές   προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 2.000,00 6.000,00 2.000,00 8.000,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

45.7336.10
Συντηρήσεις - Επισκευές στα 
κοιμητήρια  της Δ.Ε. Καλαμάτας 
(2025)

37.200,00 74.400,00 0,00 74.400,00 ΑΛΛΑΓΗ 
ΤΙΤΛΟΥ

45.7336.12
Συντηρήσεις - Επισκευές στα 
κοιμητήρια των Δ.Ε πλην  
Καλαμάτας (2025)

37.200,00 37.200,00 0,00 37.200,00 ΑΛΛΑΓΗ 
ΤΙΤΛΟΥ

50.6041.09 Τακτικές αποδοχές προσωπικού 
ΙΔΟΧ- ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ 1.500,00 5.500,00 2.000,00 7.500,00 ΚΟΙΝΩΦΕΛΕΣ

55.7311.01

Εργασίες ανακαίνισης 
καταστημάτων ΚΕΠ (στο πλαίσιο 
του έργου ¨Εκσυγχρονισμός των 
ΚΕΠ¨) ΤΑΜΕΙΟ ΑΝΑΚΑΜΨΗΣ

82.686,47 17.361,72 65.324,75 82.686,47 ΤΑΜΕΙΟ 
ΑΝΑΚΑΜΨΗΣ

55.7323.01

Ολοκληρωμένες παρεμβάσεις 
αστικών αναπλάσεων και 
αναβάθμισης του Κεντρικού Τομέα 
Καλαμάτας. ΥΠΟΕΡΓΟ Ι : Aνάπλαση 
οδών στο κέντρο της πόλης της 
Καλαμάτας

6.533.912,15 5.663.208,32 343.167,85 6.006.376,17

55.8122.01 Έργα 483.966,95 936.028,58 -65.324,75 870.703,83 ΤΑΜΕΙΟ 
ΑΝΑΚΑΜΨΗΣ

60.6631.02
Προμήθεια υγειονομικού και 
φαρμακευτικού υλικού ΕΣΠΑ 
ΠΑΙΔΙΚΟΙ

6.000,00 6.000,00 -5.000,00 1.000,00

60.6654.01 Προμήθεια εκπαιδευτικού υλικού 
ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΣΤΑΘΜΩΝ ΠΡΟΝΟΙΑ 15.000,00 15.000,00 -5.000,00 10.000,00

60.6699.01 Λοιπές προμήθειες αναλωσίμων 0,00 0,00 10.000,00 10.000,00

9111 Αποθεματικό 864.702,70 687.603,45 -142.851,06 544.752,39
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Επί του θέματος ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κουμάντου Πιπίνα. 

Ευχαριστώ, κ. Πρόεδρε. 
Ερχόμαστε στην 5η τροποποίηση, δεν έχω να πω κάτι, έγινε σύμφωνα με τις 

εισηγήσεις των Υπηρεσιών που ήτανε ισοσκελισμένες και παρακαλώ αν έχετε οποιεσδήποτε, 
αν έχετε ερωτήσεις. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερωτήσεις. Ο κ. Τζαμουράνης.
 
Πρώτα-πρώτα διαβάζω: τέλος ελεγχόμενης στάθμευσης δημοτικών 
πάρκινγκ. Ο αρχικός προϋπολογισμός ήτανε μηδέν. Τα διαμορφωθέντα 

ήτανε 107.000. Τώρα γίνεται 130. Τι ακριβώς σημαίνουν αυτές οι εγγραφές; Ένα αυτό. 
Δεύτερη ερώτηση: οι επιχορηγήσεις για πυροπροστασία. Πήραμε ακόμη 29.000 για 
πυροπροστασία; 
Τρίτη ερώτηση: Στη συνέχεια υπάρχει άλλος κωδικός «Ενίσχυση πυροπροστασίας των 
κατοικημένων περιοχών». Είναι αυτό το 200άρι. Το ερώτημά μου είναι το εξής: 187.600 ήταν 
η σύμβαση. Το 12.400 τι είναι; Είναι το συμπλήρωμα του 200.000; Αυτό δεν επιστρέφεται; 
Τη στιγμή που έχουμε σύμβαση; Και ένα δεύτερο ερώτημα στο ίδιο, να μας πείτε τι έγινε με 
το έργο. Ήδη άρχισε η αντιπυρική περίοδος και το έργο θυμίζω ότι έπρεπε αρχικά να 
τελειώσει τον Οκτώβρη του ’24, μετά άλλαξε εν πάση περιπτώσει η απόφαση και ήταν να 
τελειώσει, αν δεν κάνω λάθος, μέχρι τέλος της…, μέχρι να αρχίσει η αντιπυρική περίοδος. 
Πού βρίσκεται αυτό το έργο και να μας ενημερώσετε. 
Και ένα τελευταίο ερώτημα: βλέπω ότι δημιουργείται νέος κωδικός με τίτλο «Κατάρτιση 
φακέλου για τη μαρίνα», με 37.200. Το ερώτημα είναι: δεν είχαμε πει ότι θα περιμένουμε τη 
δικαστική απόφαση; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι είναι άλλο αυτό θα σας πω τώρα.

Και με την ευκαιρία να μας ενημερώσετε, κ. Δήμαρχε, τι ακριβώς έχει γίνει 
με το θέμα της παραχώρησης μετά το 235. 

ΚΑΝΤΖΙΛΙΕΡΗ: Μπορώ ρωτήσω κάτι και εγώ; Μόνο μια ερώτηση.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, ναι, βεβαίως. Η κα Καντζιλιέρη. 

Απλά από τον κωδικό που πήρατε για το Κολυμβητήριο ήτανε για τα 
σχολεία. 

Αυτό θα το πάρετε από κάπου αλλού ή χάθηκε, δεν θα χρησιμοποιηθεί για τα σχολεία; Ο 
κωδικός που πήγε για το Κολυμβητήριο. 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ποιο λες; Ανακαίνιση κτιρίου αποδυτηρίων Δημοτικού Κολυμβητηρίου; 

ΚΑΝΤΖΙΛΙΕΡΗ: Ναι, ναι, ναι. 

Δεν είναι τα σχολεία ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται). Τα σχολεία είναι 
στον κωδικό 70. Τεχνικές Υπηρεσίες είναι. 

ΦΩΝΕΣ: ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγονται).

Ωραία. Λοιπόν, ξεκινήστε με τις απαντήσεις και θα το βρει η Χριστίνα και θα 
μας δώσει. Έλα Ευγενία. 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:

ΚΑΝΤΖΙΛΙΕΡΗ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Θέλω να ρωτήσω και μένα διευκρινιστικού είναι πιο πολύ τύπου, θέλω 
να ρωτήσω όσον αφορά το Αμφιθέατρο παραχώρησης σε τρίτους. 

Είναι το Αμφιθέατρο Αγγελόπουλου. Δεν είχε προβλεφθεί κανένα ποσό, τώρα βλέπω ένα 
μικρό ποσό και επίσης για το Πνευματικό Κέντρο αυξάνεται η επιχορήγηση κατά 70.000. Αν 
έχετε την καλοσύνη να μας πείτε τι ακριβώς εργασίες έχουνε γίνει και τι… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι κατά 70.000. 

ΦΩΝΗ: Τις προηγούμενες 30 δεν τις είχαμε περάσει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τις περνάμε τώρα, όλα μαζί ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).. 

Ωραία. Να δούμε ποιες εργασίες έχουνε γίνει στο Πνευματικό Κέντρο. 
Αυτό. Ευχαριστώ. 

Θα απαντήσω εγώ όσες μπορώ, είναι εδώ οι συνάδελφοι για τις υπόλοιπες και 
ο κ. Δήμαρχος, επίσης. 

Ας αρχίσουμε από το τέλος. Το Πνευματικό Κέντρο, έχουν προχωρήσει πολλές εργασίες και 
τώρα έχουμε έγγραφο και νομίζω βρίσκεται μέσα στα χαρτιά σας που δικαιολογεί σε τι θα 
πάνε οι 40.000 επιπλέον, γιατί αυτές είναι οι επιπλέον, τις προηγούμενες 30 τις είχαμε εδώ 
και καιρό εγκρίνει. 
Κατάρτιση φακέλου για την αδειοδότηση της μαρίνας. Ναι, δεν έχει σχέση η αγωγή που 
έχουμε κάνει κατά του Κυριακούλη, αυτή είναι αστικής φύσεως αγωγή, θα γίνει από τα 
Πολιτικά Δικαστήρια, ωστόσο ο Δήμος Καλαμάτας πρέπει να προχωρήσει σε χωροθέτηση αν 
χρειάζεται, σε αδειοδότηση της μαρίνας για να μπορέσει μετά και από το Υπουργείο να πάρει 
και για περισσότερα χρόνια ή από την ΕΤΑΔ τη χερσαία ζώνη κλπ. Πρέπει να γίνουνε 
ενέργειες, να προετοιμαστεί, να φτιαχτούνε κάποια σχέδια. Αυτό είναι, αυτή είναι η 
κατάρτιση φακέλου αυτού. 
Εγώ δεν έχω κάτι να απαντήσω, έχουν οι συνάδελφοι όμως. Θέλεις, Γιώργο, να πεις για τα 
πάρκινγκ; 

Ναι. Όσον αφορά αυτό το τέλος το οποίο βλέπετε στην ουσία είναι μία προσαύξηση 
στον προϋπολογισμό λόγω της σύμβασης που κάναμε στην εταιρεία που 

διαχειρίζεται το κεντρικό πάρκινγκ, μέχρι να ολοκληρωθεί ο διαγωνισμός. Αυτή η αύξηση 
αφορά τα χρήματα τα οποία δίνουμε στην εταιρεία για τη διαχείριση του πάρκινγκ. 

Να συμπληρώσω και εγώ κάτι. Όσον αφορά την Πολιτική Προστασία, τα 115.000 
ευρώ που αναφέρετε είναι οι επιχορηγήσεις που λαμβάνει ο Δήμος σχετικά με τη 

νέα αντιπυρική. Και έχει μια αύξηση στις 29.000 ευρώ περίπου. Και οι 200.000 που 
αναφέρετε είναι από το Πράσινο Ταμείο, είναι για τις ζώνες που γίνονται κοντά σε περιοχές 
που γειτνιάζουν με δασικές περιοχές και έχει αποφασιστεί και παρακολουθείται από την 
Υπηρεσία Πρασίνου για τις ζώνες που πρέπει να γίνουν όσον αφορά την αντιπυρική, τη νέα 
αντιπυρική. Νομίζω ότι βρίσκεται σε εξέλιξη αυτό, έχει τελειώσει η Βέργα, Μαντίνεια και 
προχωράει προς το τρίτο σημείο που είχε επιλεγεί απ’ την Υπηρεσία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, λοιπόν, η Ιωάννα να απαντήσει στη Χριστίνα. 

Όσον αφορά την ανακαίνιση του Κολυμβητηρίου, ήταν ένας κωδικός η 
συντήρηση θερμάνσεων των σχολείων του 2021, εκτελέστηκε αυτή η 

παροχή υπηρεσίας, πληρώθηκε ο ανάδοχος, ήτανε μηδενικό και επάνω σ’ αυτό πήγαμε και 
δημιουργήσαμε ένα νέο κωδικό. 

Λοιπόν, απαντήθηκαν όλες; Να προσθέσω, λοιπόν, και εγώ κάποια πράγματα. 
Ξεκινάμε με το Πνευματικό Κέντρο Καλαμάτας. Η επιπλέον επιχορήγηση είναι 

40.000. Μέσα σ’ αυτά περιλαμβάνονται οι 22.000 είναι η υδρονέφωση και η ψύξη του 
Πνευματικού Κέντρου Καλαμάτας, οι 10.000 είναι οι παρεμβάσεις που θα γίνουνε στη Λαϊκή 

ΚΟΥΒΕΛΑ-ΚΑΤΣΑΡΗ: 

ΚΟΥΒΕΛΑ-ΚΑΤΣΑΡΗ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΔΡΟΥΓΑΣ: 

ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΥ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Βιβλιοθήκη για να σταματήσει να μπαίνουν νερά μέσα και να έχουμε υγρασίες εκεί, 
υαλότουβλα και πολλά άλλα και μία παρέμβαση να αντικαταστήσουμε τον προτζέκτορα για 
να μπορούμε μες στο Πνευματικό Κέντρο να παρακολουθούμε κανονικά ταινίες και να 
λειτουργεί και ως σινεμά. 
Αυτά είναι τα χρήματα τα πρώτα και συνεχίζουμε με το Πνευματικό, έχουνε γίνει ήδη πάρα 
πολλές παρεμβάσεις, οι αίθουσες που έχουν κατασκευαστεί δίπλα για να παραχωρηθούν σε 
Συλλόγους, το ΡΕΓΓΙΝΑ όπως το ονομάσαμε έχει σχεδόν ολοκληρωθεί και θα το 
παραδώσουμε το επόμενο διάστημα στον Σύλλογο Ξαναρχί-ΖΩ και στον Σύλλογο Σπίθα. 
Λοιπόν, αυτό είναι για το Πνευματικό Κέντρο. 
Όσον αφορά το 37.200 για τη μαρίνα, αφορά το Master Plan, Βασίλη. Δηλαδή τοπογραφική 
αποτύπωση, βυθομέτρηση, πρόταση για αδειοδότηση της υφιστάμενης κατάστασης και 
επέκταση αυτής και οτιδήποτε άλλο χρειάζεται για να μπορέσουμε να φτάσουμε στο σημείο 
να συζητήσουμε με την ΕΤΑΔ τη διαδικασία επιπλέον παραχώρησης και από το Υπουργείο 
Οικονομικών, του θαλάσσιου χώρου, μέχρι το 2060 που το έχουμε θέσει, αλλά και από την 
ΕΤΑΔ της χερσαίας ζώνης της μαρίνας, για να μπορέσει πραγματικά η μαρίνα να είναι 
ελκυστική. Μας θέσανε αυτό ως προϋπόθεση για να ξεκινήσουμε τη συζήτηση, να έχουμε το 
Master Plan ώστε να δούμε πώς θα κινηθούμε. 
Λοιπόν, για τις πυροζώνες. 187.600 ήταν η μελέτη. Υπήρχε όμως 50% έκπτωση, οπότε το 
ποσό έχει πάει πολύ πιο χαμηλά. Όμως παρόλα αυτά οι εργασίες θα γίνουν όλες. Τα 12.400 
που ρώτησες είναι ο μελετητής, είναι η αποζημίωση του μελετητή, που περιλαμβάνεται στη 
χρηματοδότηση που θα λάβουν. Δεν τα δίνει ο Δήμος Καλαμάτας, είναι η χρηματοδότηση 
του μελετητή, είναι τα χρήματα που κάνει να λάβει ο μελετητής και έρχονται μέσα από το 
Πράσινο Ταμείο. 
Λοιπόν, αυτές είναι, νομίζω οι ερωτήσεις, δεν υπάρχει κάποια άλλη ερώτηση που να τέθηκε. 

Νομίζω για το αμφιθέατρο Αγγελόπουλου σας ρώτησα, έτσι; 
Διευκρίνιση και για το καθεστώς. 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Μπορείτε να μου πείτε που είναι να το… 

Δεν πειράζει. Όπου και να είναι θα πω εγώ, θα πω εγώ. 
Το Αγγελόπουλος, λοιπόν, περιμένουμε, έχουμε στείλει αίτηση και περιμένουμε, 

έχουμε στείλει έγγραφο και περιμένουμε να μας παραχωρηθεί επίσημα. Εφόσον μας 
παραχωρηθεί επίσημα και πάλι θα μπορέσουμε να γράψουμε κωδικό για να μπορέσουμε να 
καλύπτουμε όλες τις ανάγκες που απαιτούν και κάποιες συντηρήσεις μέσα εκεί γιατί δεν είναι 
σε καλή κατάσταση, αλλά και η λειτουργία οτιδήποτε λειτουργούν, τα ηχητικά που πρέπει να 
έχει μέσα και οτιδήποτε για να γίνονται εκδηλώσεις. 
Λοιπόν, τοποθετήσεις. Ο κ. Τζαμουράνης. 

Εγώ ήθελα να επισημάνω τα εξής: πρώτα-πρώτα να ξεκινήσω από το 
Πνευματικό Κέντρο. Πράγματι συμφωνώ με ορισμένες παρεμβάσεις που 

κάνετε, το Πνευματικό Κέντρο είναι ίσως ένα απ’ τα πιο πολυχρησιμοποιημένα δημόσια κτίρια 
της πόλης, ξεκίνησε τη λειτουργία του, αν θυμάμαι καλά, ’87, ’88 και από τότε ουσιαστικά 
γίνονται πολύ σποραδικές και επιμέρους συντηρήσεις. 
Είναι αλήθεια ότι χρειάζεται μια πιο ριζική συντήρηση το έργο αυτό και πέραν των άλλων, δεν 
ξέρω τώρα ποιες αίθουσες δίνετε στη Σπίθα και στην …. κτλ., εγώ, κ. Δήμαρχε, σας είχα 
κάνει μια πρόταση στο παρελθόν και νομίζω ότι είναι ακόμη επίκαιρη, ότι η Καλαμάτα πάσχει 
από Πινακοθήκη, Δημοτική Πινακοθήκη. Γνωρίζουμε όλοι ότι η υφιστάμενη Δημοτική 
Πινακοθήκη έχει προβλήματα, δεν έχει πρόσβαση ατόμων με ειδικές ανάγκες, δεν έχει άλλες 
εγκαταστάσεις που χρειάζεται και πρέπει, κατά τη γνώμη μου, να δρομολογήσετε τη 
μεταφορά της Πινακοθήκης σε ένα πιο βολικό και πιο προσιτό χώρο. 
Γι’ αυτό θεωρώ ότι μαζί με την Πινακοθήκη που υπάρχει ήδη στο Πνευματικό Κέντρο, της 
παλιάς Λαϊκής Σχολής, νομίζω ότι εκεί θα μπορούσαν να γίνουν διαμορφώσεις χώρων 
κατάλληλες, εκεί επάνω που είναι μεγάλες αίθουσες όπου γινόντουσαν παλιά τα σεμινάρια και 
δεν θυμάμαι τώρα ποια προγράμματα γινόντουσαν εκεί, και ενδεχομένως αν προτείνετε αυτές 
τις αίθουσες για τους Συλλόγους, εγώ θα σας πρότεινα να τους τις δώσετε σε έναν άλλο 

ΚΟΥΒΕΛΑ-ΚΑΤΣΑΡΗ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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χώρο, π.χ. στον χώρο εκείνο που θα εγκαταλείψει η σημερινή Πινακοθήκη. 
Αυτό θα ήθελα να επισημάνω ιδιαίτερα και σε ότι αφορά τα υπόλοιπα, δεν ξέρω αν 
πραγματικά η μαρίνα ήτανε…, αν είναι προϋπόθεση φυσικά του να ανοίξει η συζήτηση για 
την παραχώρηση μέχρι το ’60 και αυτό ήταν προαπαιτούμενο του Υπουργείου Οικονομικών, 
εντάξει, αναγκαστικά να το κάνουμε. 
Τώρα εις ότι αφορά το θέμα με την πυρασφάλεια των κατοικημένων περιοχών, νομίζω ότι 
ήδη η καθυστέρηση είναι σημαντικότατη. Πότε θα γίνει, δηλαδή; Ήδη άρχισε…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράει. Γιατί; Προχωράνε. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μα είπε τα δύο. Οι δύο έχουν τελειώσει; 

ΔΡΟΥΓΑΣ: Στο τρίτο είναι ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Είναι μες στις υποχρεώσεις του η σύμβαση; Καλώς. 

Και μην ξεχνάμε ότι δεν πρόλαβε να ολοκληρωθεί η διαδικασία της ανάθεσης, 
κατόπιν διαπραγμάτευσης και πήγαμε σε διαγωνισμό. Σε όλη την Ελλάδα έγινε 

αυτό. 

Ναι, ναι. Και ένα τελευταίο σχόλιο. Απ’ ότι είδα στον τοπικό τύπο, η 
αρχαιολογική έρευνα στην πλατεία Υπαπαντής παίρνει τέλος. Δεν ξέρω αν 

έχετε ενημερωθεί πιο συγκεκριμένα για το τι μέλλει γενέσθαι και για το τι… 

Έχω ενημερώσει το Δημοτικό Συμβούλιο αναλυτικά γιατί συμμετείχα στη 
συνεδρίαση του Κεντρικού Αρχαιολογικού Συμβουλίου και τοποθετήθηκα 

συγκεκριμένα και λήφθηκαν και συγκεκριμένες αποφάσεις. Έχω κάνει ενημέρωση γι’ αυτό, 
μπορώ να σας κάνω και τώρα. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι, αν θέλετε να μας πείτε δυο κουβέντες και γι’ αυτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ας ολοκληρώσουμε και θα πω δυο κουβέντες μετά. Ο κ. Χανδρινός. 

Εγώ θα επικεντρωθώ σε αυτά που ακούσαμε για τη μαρίνα. Είναι ένα θέμα 
πονεμένο και βλέπουμε με μεγάλη μας έκπληξη ότι ένα θέμα που έχει ξεκινήσει 

από το ’23, έχουμε ’25 τώρα και πάμε και προς ’26, είμαστε στο μηδέν. Τώρα λέει η ΕΤΑΔ 
ζήτησε αυτό. Και δύο χρόνια που μιλάτε με την ΕΤΑΔ δεν ζήτησε η ΕΤΑΔ; Τώρα το 
θυμήθηκε; 
Λοιπόν, επειδή έχετε υπογράψει και μια προγραμματική την οποία της δώσατε και παράταση 
έξι μήνες, στην Αειφόρο Πόλη, η οποία είχε μέσα, προέβλεπε να δώσουμε τεύχη 
δημοπράτησης σε δικηγορική εταιρεία, τα δώσαμε, μετά δεν τα δώσαμε τελικά και όλα αυτά, 
φαίνεται ότι δεν υπάρχει κάποια συντεταγμένη προσπάθεια από τον Δήμο για να λυθεί αυτό 
το πρόβλημα και ότι να αξιοποιηθεί και θα αξιοποιηθεί η μαρίνα στο μέλλον κάποια στιγμή. 
Πόσα χρόνια πρέπει να περάσουν, κ. Δήμαρχε, ώστε να έχουμε κάτι ξεκάθαρο; Κάθε δίμηνο 
μαθαίνουμε κάτι καινούργιο. 
Μας λέτε: μιλάτε, αρχικά δεν την φανερώνατε την ΕΤΑΔ, την έφερα σε συζήτηση. Τώρα μας 
λέτε ότι μιλάτε εδώ και ενάμιση χρόνο και τώρα σας είπε ότι χρειάζεται κατάρτιση φακέλου 
για την αδειοδότηση της μαρίνας Καλαμάτας; Όταν είχαμε φέρει το θέμα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο με την Αειφόρο η οποία πήρε πίσω τα λεφτά για τα τεύχη δημοπράτησης, μας 
είπε ότι πρέπει να τελειώσει το δικαστικό θέμα και μετά να δούμε και… και τώρα άλλα πάλι.
Δεν μπορώ να καταλάβω για ποιο λόγο δεν υπάρχει μια συντεταγμένη και σοβαρή πολιτική 
για την επίλυση ενός απ’ τα μεγαλύτερα asset της πόλης μας, το οποίο αυτή τη στιγμή είναι 
ζημιογόνο για τους πολίτες της Καλαμάτας και για τους ενοικιαστές της μαρίνας που έχουν 
εκεί τα σκάφη τους.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Έλα, Πιπίνα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: 
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Το θέμα της πολυδιάσπασης της νομοθεσίας και όλου του θεσμικού πλαισίου 
είναι ένα θέμα που ταλανίζει ολόκληρο το Ελληνικό Δημόσιο. Το ίδιο το 

Ελληνικό Δημόσιο είχε αναθέσει σε μία μεγάλη εταιρεία συμβούλων την εκπόνηση μελέτης το 
2021, παραδόθηκε στο τέλος του ’21, για να του ξεκαθαρίσει, να ξεκαθαρίσει η εταιρεία 
συμβούλων στο Δημόσιο ποιο είναι όλο το θεσμικό πλαίσιο για τις μαρίνες, για τα τουριστικά 
λιμάνια, για τα αγκυροβόλια, για τα… πώς γίνονται, σε ποιον ανήκουν, πώς πρέπει να 
κατασκευάζονται, ποιες από αυτές έχουν χωροθετηθεί και έχουν κατασκευαστεί αλλά δεν 
έχουν αδειοδοτηθεί, ποιες από αυτές… Δεν το ήξερε καν το Ελληνικό Δημόσιο και γι’ αυτό 
τον λόγο δεν μπορούσαν, δεν μπορούσαν να ληφθούν αποφάσεις.
Και δεν μπορούσαν να ληφθούν αποφάσεις ούτε φυσικά και απ’ τον Δήμο Καλαμάτας, η 
οποία περίπτωση του Δήμου Καλαμάτας είναι μία και μοναδική στην Ελλάδα. Έχουμε δηλαδή 
μία μαρίνα η οποία… «μαρίνα» (σε εισαγωγικά θα τη βάλω), έχουμε… θα το πω καλύτερα: 
έχουμε ένα δημοτικό λιμενικό έργο που κατασκευάστηκε το 1985, μια λιμενολεκάνη που μας 
έχει παραχωρηθεί ως το 2035 και έχουμε και τον χερσαίο χώρο ο οποίος μας είχε 
παραχωρηθεί υπό κάποιους όρους, καταβολής μισθωμάτων, κλπ. από την ΕΤΑΔ και τώρα έχει 
αφαιρεθεί, την έκανε ανάκληση η ΕΤΑΔ, άρα τι έχουμε αυτή τη στιγμή; Έχουμε μια 
λιμενολεκάνη, θέλουμε να την κάνουμε μαρίνα, άρα η ΕΤΑΔ να μας δώσει ξανά τον 
εξωτερικό χώρο, και πώς θα το κάνουμε αυτό (;), με ποιες διαδικασίες και με ποιες μελέτες 
(;) θα μπορέσουμε να προχωρήσουμε;
Εμένα, να σας πω την προσωπική μου άποψη, αν και δεν αφορά κανέναν η προσωπική μου 
άποψη, έτσι όπως διάβασα όλη αυτή τη μελέτη που έφτιαξε για το ελληνικό κράτος η 
εταιρεία αυτή, θεωρώ, θεωρώ ότι το σωστό θα είναι κάποια στιγμή να αποφασίσουμε και να 
προσλάβουμε και εμείς μια εταιρεία συμβούλων για τα βήματα που πρέπει να κάνουμε. 
Είναι…, το θεσμικό πλαίσιο το ίδιο το κράτος ακόμα δεν το ’χει ξεκαθαρίσει: πώς δηλαδή 
γίνονται οι μαρίνες. Ποιος πρέπει να επέμβει. Το Υπουργείο Τουρισμού; Το Υπουργείο 
Ναυτιλίας; Είναι: κάθε μία μαρίνα έχει το δικό της καθεστώς, εκτός από αυτές, οι κάποιες οι 
οποίες εντάχθηκαν στον 2160 του ’93 και ξέρουν ότι είναι ξεκαθαρισμένες και τι πρέπει να 
γίνουν. Τις έχουν χωρίσει, αυτή η μελέτη χώρισε για το ελληνικό κράτος τις μαρίνες σε 
διάφορες κατηγορίες, 6 διαφορετικές κατηγορίες. Μαρίνες που έχουν προβλεφθεί αλλά δεν 
έχουν ούτε χωροθετηθεί, ούτε έχει γίνει καμιά κατασκευή. Μαρίνες που χωρίς να 
προβλεφθούνε έχουνε κατασκευαστεί, δεν έχουν χωροθέτηση, δεν έχουν αδειδότηση. 
Εκτιμώ ότι κάπου εκεί είμαστε εμείς. Μαρίνες που δεν πληρούν τα κριτήρια γιατί δεν έχουν 
τις απαραίτητες αποστάσεις από προηγούμενες.
Θέλω να πω: δεν είναι εύκολη η λήψη απόφασης ούτε από τον Δήμο Καλαμάτας, ούτε από 
την ΕΤΑΔ, ούτε από το Υπουργείο και γι’ αυτό τον λόγο υπάρχουν αυτά τα πήγαινε-έλα, οι 
καθυστερήσεις, ο κ. Δήμαρχος, κλπ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, Πιπίνα.

Τώρα όμως εμείς θα πρέπει κάπως να ξεκινήσουμε κάτι να κάνουμε. Αν μας 
πουν ότι ναι, τελικά χωροθετήστε τη, θα τη χωροθετήσουμε. Κάποιος πρέπει 

να ετοιμάσει τον φάκελο. Και ξαναλέω, έχω τη γνώμη ότι πρέπει και σύμβουλο να 
προσλάβουμε, να μας ξεκαθαρίσει το θεσμικό πλαίσιο και να μας βάλει ένα σχέδιο ενεργειών.

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: Δήμαρχε, όμως το κάναμε αυτό και το ανακαλέσαμε. Απ’ την Αειφόρο.

Όχι, όχι, συγνώμη, η Αειφόρος Πόλη είχε συγκεκριμένο. Τότε που δεν 
ξέραμε…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, Πιπίνα, εντάξει, εντάξει, άστο, άστο, θα το κλείσω εγώ.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: …είχε τα τεύχη δημοπράτησης.

Όχι, οι δικηγόροι στην προσφορά είχανε πει ότι θα μας πουν το νομικό πλαίσιο 
που πρέπει να ενεργήσουμε.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ:
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ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ακούστε: όμως ήταν δημοπράτηση. Δεν μπορεί να γίνει δημοπράτηση.

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: Στο κάτω-κάτω της γραφής έχουν περάσει και δυο χρόνια.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Δεν μπορεί να γίνει δημοπράτηση.

Λοιπόν, ακούστε, άλλο θέμα συζητάμε τώρα και στη Δημοτική Επιτροπή δεν 
μπορεί να ανοίγεις θέματα που δεν σχετίζονται με τη συζήτηση των θεμάτων. 

Δεν είναι Δημοτικό Συμβούλιο εδώ. Εντάξει; Η διαδικασία…

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).

Η διαδικασία λοιπόν εδώ είναι συγκεκριμένη. Να βοηθήσω λοιπόν να τα 
ξεδιαλύνουμε τα πράγματα. Είναι άσχετο τελείως η σύμβαση που έχουμε 

υπογράψει με τον Αναπτυξιακό Οργανισμό του Δήμου Καλαμάτας, η σύμβαση αυτή είχε ως 
σκοπό: 1ον) να λειτουργήσουμε τη μαρίνα εφόσον μας την παραχωρούσε. Δεν μας την 
παρέδωσε τη μαρίνα και πήγαμε σε αγωγή απόδοσης μισθίου. Και 2ον) να συντάξει τα τεύχη 
δημοπράτησης για να προκηρύξουμε τον διαγωνισμό. Αυτά ήτανε μόνο.

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: Αυτά ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).

Αυτά… αυτά ήτανε μόνο. Σας το λέω λοιπόν να ξέρουμε ακριβώς τι συζητάμε.
Το δεύτερο που συζητάμε τώρα είναι να συντάξουμε το MASTER PLAN για το 

πώς θα αξιοποιήσουμε τη μαρίνα. Είναι το μόνο MASTER PLAN που συντάσσουμε; Όχι. 
Έχουμε αναθέσει και το MASTER PLAN που αφορά το λιμάνι της Καλαμάτας και πρόσφατα το 
Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο ανέθεσε τη Στρατηγική Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων όπου 
εκεί θα έρθουνε και οι προτάσεις έξτρα, για τη δημιουργία και ζωνών τουριστικού λιμένα στο 
λιμάνι Καλαμάτας. Όλα αυτά τα συζητάμε. Είναι μέσα από κατευθύνσεις οι οποίες 
λαμβάνουμε και δεν μπορούμε να συζητήσουμε αν δεν συντάξουμε MASTER PLAN γιατί το 
MASTER PLAN προϋποθέτει και τη χωροθέτηση της μαρίνας. 
Λοιπόν, τι ψηφίζετε για την αναμόρφωση;

ΦΩΝΕΣ: ….(εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: «Κατά». 

Η Δημοτική Επιτροπή, με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 63, 72, 73, 74Α και 75 του Ν. 3852/2010, 
όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, καθώς επίσης και την ΚΑΤΑψήφιση της πρότασης από 
τους κ.κ. Τζαμουράνη Βασίλειο, Χανδρινό Σπυρίδωνα και Καντζιλιέρη Χριστίνα Ελευθερία, 
κατά πλειοψηφία,
  

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι  

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας την αναμόρφωση του δημοτικού 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2025, 
σύμφωνα με τα προτεινόμενα στην με αριθμ. πρωτ. 23352/02-05-2025 εισήγηση 
του Τμήματος Λογιστηρίου & Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών του 
Δήμου Καλαμάτας, η οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης 
αυτής.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Βασιλόπουλος Αθανάσιος 1. Καντζιλιέρη Χριστίνα Ελευθερία

2. Καραγιάννης Ανδρέας

3. Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)

4. Κουτραφούρης Βασίλειος

5. Μαρινάκης Σαράντος

6. Τζαμουράνης Βασίλειος

7. Φάβας Γεώργιος

8. Χανδρινός Σπυρίδων

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ
(ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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